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Dwunasta sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu 05 marca 2012 roku  

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

P R O T O K Ó Ł Nr XII/ 2012 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

05 marca 2012 roku 

 

Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-

Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 12 

00
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 14
 07

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 15 Radnych 

 

co stanowi – 100% 

 
 

 

Obrady XII sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na 

sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy 15 radnych obecnych.  Poprosił wszystkich o powstanie i 

uczczenie minutą ciszy ofiary wypadku kolejowego. 

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko – Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pan Piotr 

Bugajski 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 

 

 

Do punktu 1  Sprawozdanie z wyborów i wręczenie radnemu zaświadczenia, oraz 

Ślubowanie radnego. 
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Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej pan Gerhard Kwaśniewski przedstawił wyniki 

wyborów uzupełniających do rady miejskiej w Trzcińsku-Zdroju. Radnym wybrany został pan 

Andrzej Górzyński który zdobył największą liczbę głosów, czyli 145 głosów. Orasz wręczył 

zaświadczenie o wyborze na radnego dla Pana Andrzeja Górzyńskiego. 

 

Przewodniczący obrad poprosił o powstanie odczytał teksty ślubowania „Wierni Konstytucji i 

prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i 

jej mieszkańców”, radny wypowie słowo “ślubuję”. Ślubowanie może być złożone z 

dodaniem zdania: “Tak mi dopomóż Bóg”. 

 
Pan Andrzej Górzyński złożył ślubowanie. 

 

Do punktu 1  Przyjęcie porządku obrad  
 

Przewodniczący obrad- czy są zmiany do porządku obrad? 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- proszę o wycofanie z porządku obrad  uchwały Nr XII/ 168/ 

2012r dotyczy to zaciągnięcia kredytu długoterminowego i chcemy wziąć kredyt na konkretne 

finansowanie jak będziemy znali przetargi jest to pod zadania inwestycyjne zwracamy się z prośbą 

jednej nowej uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe 

warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 

warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagradzania 

wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku 

mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania.  

Radny pan  Robert Kowalski-  wnoszę o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia 

funduszu sołeckiego na rok  2013. uchwała ta była omawiana na komisji i komisja wyraziła wolę by 

taką uchwałę wprowadzić na obrady sesji. 

 

Przewodniczący obrad- chciałbym wyjaśnić iż ja znam sprawę uznaliśmy, ze nie wprowadzamy 

uchwały i chcemy zorganizować w połowie marca spotkanie z sołtysami i chcemy wiedzieć co 

sołtysi o tym sądzą. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  czy jest to formalnie prawne sprawa była głosowana na komisji i 

dlaczego tego nie ma. 

 

Przewodniczący obrad-  na komisji było głosowane wprowadzenie funduszu i jeśli taki fundusz 

sołtysi będą  chcieli mieć to wówczas to wprowadzamy to na sesji kolejnej jaka będzie marcu. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  Burmistrz składa wniosek formalny by tej uchwały nie 

wprowadzać na obrady sesji. 

 

Radny pan  Robert Kowalski-  nie jest radnym i czy ma prawo to zrobić. 

 

Radca prawny-  tutejszego urzędu, nie może składać wniosków. 
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Przewodniczący obrad-   pierwszy wniosek był o zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie 

długoterminowego kredytu. 

 

 - za- 15– głosów 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że punkt został zdjęty z porządku obrad, kto z państwa  jest za 

wprowadzeniem uchwały w sprawie w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek 

i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników 

wynagradzania wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego 

dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania. do porządku 

obrad? 

 - za- 15– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że uchwała został wprowadzona do porządku obrad sesji. Kto 

z państwa jest za wnioskiem radnego pana Roberta Kowalskiego o wprowadzenie do porządku 

obrad uchwały w sprawie  wprowadzenia funduszu sołeckiego. 

 

- za- 4– głosy 

- przeciw- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że wniosek radnego Kowalskiego nie został przyjęty 

większością głosów, odczytał porządek obrad po zmianach i poddał pod głosowanie. 

 

- za- 13- głosów 

 - wstrzymało się – 2 osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty większością głosów.  

 

Proponowany porządek obrad XII sesji Rady Miejskiej: 
 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1. Sprawozdanie z wyborów i wręczenie radnemu zaświadczenia, oraz Ślubowanie radnego. 
2. otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
3. przyjęcie porządku dziennego obrad, 
4. przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Sprawozdanie z wykonania planu pracy Komisji Rewizyjnej. 
V. Interpelacje i zapytania radnych. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie powołania do składu osobowego komisji Stałych (druk nr XII/148/2012), 
2. w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju na 2012 rok. (druk 
nr XII/149/2012), 
3. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w  Trzcińsku-Zdroju na rok 2012. 
(druk nr XII/150/2012), 
4. w sprawie  zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę. (druk nr XII/151/2012),  
5. w sprawie  przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie gminy Trzcińsko-Zdrój w 2012 roku. (druk nr XII/152/2012),  
6. w sprawie: wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na część działki nr 133/40 położonej w 
obrębie Gogolice gmina Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XII/153/2012), 
7. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy (druk nr XII/154/2012), 
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8. w sprawie: wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy działki nr 236/1  położonej w obrębie 
Góralice gmina Trzcińsko-Zdrój.  (druk nr XII/155/2012), 
9. w sprawie: wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części działki nr 93/4 położonej w obrębie 
nr 1 miasto Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XII/156/2012), 
10. w sprawie: wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na część działki nr 220/1 położonej w 
obrębie nr 4 miasto Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XII/157/2012), 
11. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy działki nr 127 położonej w obrębie nr 2 
miasto Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XII/158/2012), 
12.w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr XII/159/2012), 
13. w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr XII/160/2012), 
14. w sprawie ustalenia zasad sprzedaży gminnych lokali mieszkalnych, budynków jednorodzinnych wraz z 
pomieszczeniami przynależnymi oraz udziałem do nieruchomości wspólnej, a także znoszenia 
współwłasności i ustanowienia odrębnej własności lokali. (druk nr XII/161/2012), 
15. w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz 
szczegółowych warunków jego funkcjonowania. (druk nr XII/162/2012), 
16. w sprawie regulaminu przyznawania stypendium Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr 
XII/163/2012), 
17. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Trzcińsko-Zdrój dla terenów położonych w obrębach Strzeszów i Czarnołęka celem 
lokalizacji elektrowni wiatrowych wraz z infrastrukturą towarzyszącą. (druk nr XII/164/2012), 
18. w sprawie o przystąpieniu do zmiany „Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Trzcińsko – Zdrój” w części obrębu ewidencyjnego Chełm Górny(druk nr XII/165/2012), 
19. w sprawie uchwalenia zmian budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój  na rok 2012 oraz zmian w  uchwale nr 
XI/145/2011 Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 19 grudnia 2011 roku w sprawie uchwalenia budżetu 
Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2012. (druk nr XII/166/2012), 
20. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2012-2021. 
(druk nr XII/167/2012), 
21. w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadania inwestycyjnego p.n. „Budowa 
kanalizacji sanitarnej w miejscowości Strzeszów i sieci przesyłowej do miejscowości Trzcińsko-Zdrój” (druk nr 
XII/168/2012), 
22. w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie zadania inwestycyjnego p.n. 
„Rozbudowa, przebudowa i remont istniejącego budynku świetlicy” (druk nr XII/169/2012), 
23. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy nr 93/19  położonej w obrębie nr 1 miasto 
Trzcińsko-Zdrój.  (druk nr XII/170/2012), 

24. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy nr 93/19  położonej w obrębie nr 

1 miasto Trzcińsko-Zdrój.  (druk nr XII/171/2012),25. w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych 

składników wynagradzania wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość 

nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i 

wypłacania. (druk nr XII/170/2012), 
 
VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 

 
 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 

nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 14- głosów 

- wstrzymała się -1- osoba 
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Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XI sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

większością głosów. 

 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 
Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Informację przedstawił Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński- poinformował że wpłynęły 

dwie uchwały z RIO które są uchwałami pozytywnie opiniującymi możliwość finansowania deficytu 

na 2012r. w Biurze Rady jest teczka z wodociągów zachodniopomorskich do wglądu. 

Uczestniczyłem w spotkaniach noworocznych w Gogolicach i dziękuję za zaproszenie do Dobropola 

i do Góralic brałem udział w uroczystości pamięci Żołnierzy Wyklętych. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu IV. Sprawozdanie z wykonania planu pracy Komisji Rewizyjnej. 
Sprawozdanie przedstawił przewodniczący komisji rewizyjnej pana Krzysztof Skiba sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący Rady Pan Antoni Śliwiński- czy ktoś chciałby zgłosić zapytania lub interpelację. 

 

Interpelacji ani zapytań nie zgłoszono. 

 

Do punktu V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przeprowadzonej kontroli. 
Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Krzysztof Skiba- przedstawił informację w sprawie 

sprzedaży nieruchomości, który stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Radny pan  Marek Rutka- odbyło się 9 kontroli i w żadnym nie było wniosków pokontrolnych. 

 

Przewodniczący komisji rewizyjnej pan Krzysztof Skiba-były tylko spostrzeżenia komisji co nie 

było zaleceniami czy wnioskami pokontrolnymi. 

 

 

Do punktu VI.1. Podjęcie uchwały w sprawie powołania do składu osobowego 

komisji Stałych (druk nr XII/148/2012), 
Przewodniczący obrad- uchwała ta jest wynikiem wyboru na radnego pana Andrzej Górzyńskiego i 

chce on pracować w tych dwóch komisjach stałych. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XII/ 148/2012 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.2. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych 

Komisji Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju na 2012 rok. (druk nr XII/149/2012), 
Przewodniczący komisji budżetu pana Robert Kowalski odczytał załącznik do uchwały i 

powiedział, że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odczytała załącznik do uchwały i powiedziała, 

że była pozytywna opinia komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XII/ 149/2012 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI.3. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w  Trzcińsku-Zdroju na rok 2012. (druk nr 

XII/150/2012), 
Projekt uchwały przedstawił przewodniczący komisji rewizyjnej pan Krzysztof Skiba. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XII/ 150/2012 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.4. Podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę. (druk nr XII/151/2012),  
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, która zatwierdza 

taryfę dla zaopatrzenia w wodę które zarządzane są przez Wodociągi Zachodniopomorskie. Stawki 

niewiele wzrosły w stosunku do roku ubiegłego. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XII/ 151/2012 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 o godz. 12 
52

 wyszedł radny pan  Marek Rutka- stan radnych na Sali 14 osób. 

 

Do punktu VI.5. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Trzcińsko-Zdrój w 2012 roku. (druk nr XII/152/2012),  
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, która reguluje 

problem opieki nad zwierzętami bezdomnymi w tym programie gmina zobowiązana jest by 

zatrudnić lekarza weterynarii który będzie świadczył usługi na rzecz Gminy. Jest to też edukacyjna 

sprawa dla szkół z terenu Gminy. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 14– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XII/ 152/2012 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 

 

o godz. 12 
57

 wyszedł radny pan  Zbigniew Wiśniewski- stan radnych na Sali 13 osób. 
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Do punktu VI.6. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy na część działki nr 133/40 położonej w obrębie Gogolice gmina 

Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XII/153/2012), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to jest to przedłużenie umów 

dzierżawy na kolejne trzy lata do dotychczasowych dzierżawców na ich wniosek. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. Co do wszystkich umów dzierżaw.  

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XII/ 153/2012 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI.7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy (druk nr XII/154/2012), 
Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XII/ 154/2012 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.8. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy działki nr 236/1  położonej w obrębie Góralice gmina 

Trzcińsko-Zdrój.  (druk nr XII/155/2012), 
Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XII/ 155/2012 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.9. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy części działki nr 93/4 położonej w obrębie nr 1 miasto 

Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XII/156/2012), 
Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 15– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XII/ 156/2012 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.10. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy na część działki nr 220/1 położonej w obrębie nr 4 miasto 

Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XII/157/2012), 
Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XII/ 157/2012 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI.11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy działki nr 127 położonej w obrębie nr 2 miasto Trzcińsko-

Zdrój. (druk nr XII/158/2012), 
Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 
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Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XII/ 158/2012 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI.12. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

XII/159/2012), 
Projekt uchwały zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to lokalu przy ul. Dworcowej w 

Trzcińsku-Zdroju jest to lokal pozyskany w związku z eksmisją jednego mieszkańca.  

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XII/ 159/2012 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI.13. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości (druk nr 

XII/160/2012), 
Projekt uchwały zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to działki, która leży pomiędzy 

dwoma działki prywatnymi i właściciele tamtych działek wystąpili o sprzedaż tej nieruchomości. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XII/ 160/2012 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 

 



 11 

Do punktu VI.14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad sprzedaży 

gminnych lokali mieszkalnych, budynków jednorodzinnych wraz z 

pomieszczeniami przynależnymi oraz udziałem do nieruchomości wspólnej, a 

także znoszenia współwłasności i ustanowienia odrębnej własności lokali. (druk 

nr XII/161/2012), 
Projekt uchwały zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to uregulowania zasad sprzedaży 

lokali i unormowania sprawy gminnych lokali ponieważ do tej pory było wiele uchwała które były 

modyfikowane. Tu wprowadzamy nową rzecz czyli ograniczyliśmy nabywanie z uwzględnieniem 

bonifikaty może być tylko wówczas jak nie mają zaległości czynszowych lub posiadają inna 

własność. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XII/ 161/2012 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 

Do punktu VI.15. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania. (druk nr XII/162/2012), 
Projekt uchwały zastępca burmistrza pan Józef Szott- była ta uchwał już przyjęta na poprzedniej 

sesji ale musi zostać ogłoszona w dzienniku urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji.  

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała Nr XII/ 162/2012 stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.16. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu przyznawania 

stypendium Burmistrza Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk nr XII/163/2012), 
Projekt uchwały zastępca burmistrza pan Józef Szott- reguluje ona sprawy przyznawania 

stypendium dla młodzieży zdolnej było to uciążliwe i dlatego to regulujemy by nie płacili podatku i 

nie bę ą musieli nam przedkładać rachunków. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji.  

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XII/ 163/2012 stanowi załącznik Nr 20 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Trzcińsko-Zdrój dla terenów położonych w obrębach Strzeszów i 

Czarnołęka celem lokalizacji elektrowni wiatrowych wraz z infrastrukturą 

towarzyszącą. (druk nr XII/164/2012), 
 Projekt uchwały przedstawił pan  Piotr Bugajski-  kierownik referatu- Burmistrz przedstawia plan 

dla obszaru przeznaczonego dla Elektrowni wiatrowych jest to poszerzenie obszaru dla tych 

elektrowni i zbliżamy się do Gminy Chojna. Straci moc uchwała z 2010r. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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/Uchwała Nr XII/ 164/2012 stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.18. Podjęcie uchwały w sprawie o przystąpieniu do zmiany 

„Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Trzcińsko – Zdrój” w części obrębu ewidencyjnego Chełm Górny(druk nr 

XII/165/2012), 
Projekt uchwały przedstawił pan  Piotr Bugajski-  kierownik referatu- Burmistrz nosi o podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego dla Miejscowości Chełm 

Górny. Będzie to pod eksploatację kruszywa naturalnego. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XII/ 165/2012 stanowi załącznik Nr 22 do niniejszego protokołu/ 

 

o godz. 13
14

- Przewodniczący Rady ogłosił przerwę. 

o godz. 13
27

- obrady zostały wznowione. 

 

Do punktu VI.19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmian budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój  na rok 2012 oraz zmian w  uchwale nr XI/145/2011 Rady 

Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 19 grudnia 2011 roku w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2012. (druk nr 

XII/166/2012), 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- uchwała to zmiana budżetu w 

związku ze zmianami zadań inwestycyjnych i w zasadzie będziemy wykonywać remonty tylko takie 

na które mamy dofinansowanie, pozostałe przesyłamy na kolejne lata. Obecnie od Ministra Kultury 

otrzymaliśmy dofinansowanie na remont murów. Wiele rzeczy jest w związku z tym, że czekamy na 

zwrot środków z Urzędu Marszałkowskiego. 

 

Skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- zmiana inwestycji maja wpływ na zmiany w 

załącznikach nr 1 i nr 2. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 
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Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XII/ 166/2012 stanowi załącznik Nr 23 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI 20. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2012-2021. (druk nr 

XII/167/2012), 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- zmiana wieloletniej 

prognozy wynika ze zmian w budżecie. Jeśli zmienia się dług lub deficyt budżetu. Spłata długu 

będzie do 2021r. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

- wstrzymała się – 1- osoba 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XII/ 167/2012 stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego protokołu/ 

 

o godz. 13
47

 wyszła radna Pani Alicja Kałużniak stan radnych na Sali 12. 
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Do punktu VI.21. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na 

wyprzedzające finansowanie zadania inwestycyjnego p.n. „Budowa kanalizacji 

sanitarnej w miejscowości Strzeszów i sieci przesyłowej do miejscowości 

Trzcińsko-Zdrój” (druk nr XII/168/2012), 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski-  jest to projekt uchwały 

który pozwoli złożyć wniosek o pożyczkę jest tu oprocentowanie około 1.20% w skali roku to 

możemy skorzystać do PROW jest ona na okres otrzymania dofinansowania. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XII/ 168/2012 stanowi załącznik Nr 25 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI 22. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na 

wyprzedzające finansowanie zadania inwestycyjnego p.n. „Rozbudowa, 

przebudowa i remont istniejącego budynku świetlicy” (druk nr XII/169/2012), 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski-  jest to projekt uchwały 

który pozwoli złożyć wniosek o pożyczkę jest tu oprocentowanie około 1.20% w skali roku to 

możemy skorzystać do PROW jest ona na okres otrzymania dofinansowania. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 12– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XII/ 169/2012 stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu/ 
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o godz. 13
52

 wyszła radna Pani Alicja Kałużniak stan radnych na Sali 13. 

 

Do punktu VI.23. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy nr 93/19  położonej w obrębie nr 1 miasto Trzcińsko-Zdrój.  

(druk nr XII/170/2012), 
 

Projekt uchwały zastępca burmistrza pan Józef Szott- dotyczy to przedłużenia umowy dzierżawy 

działki na Cmentarnej. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XII/ 170/2012 stanowi załącznik Nr 27 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VI.24. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 

warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników 

wynagradzania wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a 

także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe 

zasady jego przyznawania i wypłacania. (druk nr XII/170/2012), 
 

Projekt uchwały zastępca burmistrza pan Józef Szott- jest to regulamin, który był konsultowany ze 

związkami zmieniliśmy wysokość stawek funkcyjnych dla dyrektorów szkół. 
 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji oświaty. 

 

Przewodnicząca komisji oświaty pani Teresa Noga- odpowiedziała, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 13– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XII/ 171/2012 stanowi załącznik Nr 28 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 

Przewodniczący obrad- na poprzedniej sesji zostały przesłane interpelacji otrzymaliśmy odpowiedz 

na piśmie. 

 

Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
 

Dyrektor przedszkola pani Edyta Galant- wnioskuje o nie skreślanie inwestycji polegającej na 

wymianie instalacji elektrycznej w przedszkolu stwarza ona zagrożenie dla dzieci i pracowników. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- my to zrobiliśmy po to by nam się budżet spiął a jak będziemy 

mieli środki to zrobimy to zadanie. 

 

Radny powiatowy pan Piotr Bugajski- w ubiegłym roku w czerwcu został podjęta uchwała w 

sprawie usuwania azbestu i termin składania wniosku upływa do 15 kwietnia. Istnieje możliwość 

uzyskania dofinansowania na demontaż transport azbestu. I należy złożyć oświadczenie o zgłoszeniu 

robót i że jest to budynek w którym nie prowadzi się działalności gospodarczej. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- w marcu pracownicy odpowiedzialni za sołectwa i zrobimy 

aktualizacje budynków z azbestem.  

 

Mieszkaniec Gogolic pan Ruczkowski- w lokalnej gazecie jest wyrok Sądu za podsumowanie. Czy 

jest to sprawa z urzędu czy prywatna. 

 

 Zastępca Burmistrza pan Józef Szott-  była to moja prywatna sprawa, a wyrok jest w gazecie i moje 

koszty jakie poniosłem to również ponosi pan Łodziewski. 

 

Przewodniczący Rady informuję, ze do dnia 30 kwietnia należy złożyć oświadczenie majątkowe. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
O godzinie 14 

07
 – Przewodniczący obrad zamknął XII sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 

za przybycie.  

 

 
 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 


